
Andrej Marinc
za Bežigradom

Predsednik Centralnega
komiteja Zveze komunistov
Slovenije Andrej Marinc se
bo udeleži/ razširjene seje
komiteja občinske konfe-
rence Zveze komunistov
Ljubljana - Bežigrad Na
seji v sredo, 14. julija. bodo
obravnavali poročilo delov-
ne skupine CK ZKS, ki je za
Bežigradom obiskala Be-
linko, Lesnino, Iskro Delto,
Cestno podjetje in Zdrav-
stveni dom.

Bežigrajska občinska or-
ganizacija zveze komuni-
stov oziroma njena konfe-
renca postaja vse bolj
osrednji politlčni in mobili-
zacijski dejavnik zveze ko-
munistov v obtini, je zapi-
sano v poročilu delovne
skupine CK ZKS. Dnevni re-
di sej občinske konference
so povezani z neposredni-
mi vprašanji, problemi in
procesi okolja, sprejeti
sklepi, smernice in naloge
pa so vse bolj trdna opora
in tudi usmeritev za delova-
nje osnovnih organizacij
ter komunistov v njihovih
delovnih in življenjskih
okoljih. Poudarjajo, da se
občinska organizacija \n
njeni organi dobro zaveda-
jo kako pomembno je idej-
nopolitično usposabljanje
komunistov in celotnih
osnovnih organizacij. De-
lovna skupina meni, da se v
občini Ljubljana-Bežigrad
vse bolj krepi spoznanje o
enotnosti zveze komuni-
stov in občinske organiza-
cije, čedalje bolj se izbolj-
šujejo možnosti za učinko-
vito povezanost ter ustrez-
no komunikacijo z vsemi
osnovnimi organizacijami
in članstvomZK.

Oelovna skupina CK ZKS,
ki so j o sestavljali Emil
štern, Stefan Korošec, Ma-
rija Zupančit - Vičar, Julka
Žibert, Valerija Škerbec, Iz-
tok Winkler, Drago Pleško.
Marjan Malešič, Igor Mako-
vec in Boris Makoter je v
Belinki ugotovila, da so ko-
munisti s sprotnim akcij-
skim dogovarjanjem, oce-
njevanjem razmer in
ustvarjanjem ustreznega
vzdušja med zaposlenimi,
prispevali k temu, da se za-
posleni vse bolj zavedajo
širših prizadevanj za stabi-
lizacijo in izvoz. Predvsem
pa se zavedajo svojega de-
lovnega prispevka, odgo-
vornosti in odvisnosti svo-
jega položaja ter socialne
varnosti od prizadevanj ce-
lotnega deiovnega kolek-
tiva.

V Lesnini so se pogovar-
-jali v tozdu Zunanja trgovi-

na. Komunisti Lesnine so
opozorili, da bi morali z
ustreznimi irvoznimi slimu-
lacijami odločneje zagoto-
viti boljSe možnosti za
izvoz, ker prodaja doma
prinese vei dohodka. Pre-
cej so razpravljali o kadrov-
ski politiki v zunanji trgovi-
ni. Podprli so idejo o orga-
niziranju problemske kon-
ference komunistov, ki de-
lajo v gozdarstvu, lesar-
stvu, papirništvu in grafični
industriji Slovenije; pobu-
dnik za to srečanje je beži-
grajska občinska konferen-
ca ZK.

V- razgovoru komunistov
delovne organizacije Iskra
Delta z delovno skupino CK
ZKS so med drugim podčr-
tali, da bi kazalo temeljito

analizirati, kje smo trenut-
no v računalništvu, kaj smo
na tem področju dosegli v
strokovnem, znanstvenem
in organizacijskem smislu,
kako uskladiti in pospešiti
nadaljnji razvoj te dejavno-
sti.

V Cestnem podjetju se
otepajo s številnimi proble-
mi. Delovna skupina CK
ZKS se je pogovarjala s ko-
munisti v tozdu Vzdrževa-
nje. Ocenili so, da morajo v
Cestnerr. podjetju vsa ne-
soglasja, neenotnost in
neučinkovitost preseči s
poenoteno akcijo komuni-
stov na nivoju delovne or-
ganizacije Komunisti se
morajo še posebej zavzeti
za pripravo takšnih samou-
pravnih splošnih aktov, ki
bodo skladni z zakonodajo.
odločno morajo nastopiti
proti nedemokratičnemu
sprejemanju odločitev.

Na pogovoru s komunisti
tozda Bežigrad in delovne
skupnosti skupnih strokov-
nih služb Zdravstvenega
doma Ljubljana so ugotovi-
li. da je premajhna aktiv-
nost družbenopolitičnih or-
ganizacij, zlasti zveze ko-
munistov, eden izmed ra-
zlogov za slabosti pri ure-
sničevanju zdravstvenega
varstva. Oelovna skupina
CK ZKS je menila, da so ko-
munisti premalo organizi-
rani pobudniki pri mobili-
zaciji delavcev za spremi-
njanje obstoječega položa-
ja v zdravslvu.

O razšifjeni seji komiteja
občinske konference ZKS
Bežigrad bomo obširno po-
rodali v septembrski števil-
ki »Zbora občanov«.

J. S.


